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Wywóz plastyków z terenu osiedla Rudki 
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W trybie interpelacji do Pana Burmistrza. 

Zwracam si ę  z pro ś b ą  o zmian ę  cz ęstotliwo ści wywozu plastików z tzw. „ dzwonów" na terenie osiedla Rudki. 

Czy istnieje mo ż liwo ść  takiej zmiany? 

W jakich odstę pach czasowych odbierane s ą  w chwili obecnej? 

„ zy zosta ły do tej pory podj ę te dzia łania ? 

Nadmieniam, że problem ten by ł  poruszany kilkakrotnie równie ż  na posiedzeniu komisji sta łych Rady Miejskiej - 

niestety bez skutku. Jak wida ć  na za łą czonym zdj ęciu widok ten nie tylko szpeci nasze osiedle jak równie ż  świadczy o 

sprawnym funkcjonowaniu i koordynowaniu wywozu przez Gmin ę . 

Z góry dzi ę kuj ę  za interwencj ę  oraz odpowied ź  na zadane pytania. 

Pozdrawiam 

Dawid Marzec 
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